
EL TER A LES ESCOLES:  
ESCOLA EL CARME – VEDRUNA. 6è DE PRIMÀRIA 
 
El locutor i presentador manlleuenc Llucià Ferrer va acceptar que els 

alumnes de 6è de primària de l’escola el Carme–Vedruna l’entrevistessin 

i així, també, va poder recordar quan ell era un marrec i estudiava a 

aquesta escola. 

“A L’ESCOLA ERA UNA MICA GAMBERRO” 
Llucià Ferrer va iniciar la seva carrera professional a Ràdio Manlleu. 

Actualment fa un programa matinal de ràdio a RAC 105 i un programa, 

diumenge a la nit, per City TV, amb la col·laboració de diferents 

personatges com la iaia Antònia, que va acompanyar-lo de visita a la 

nostra escola. 

Qui és i com és Llucià Ferrer? 
Era una mica entremaliat com alguns de vosaltres, que des de molt petit 

ja m’agradava la música, més que les matemàtiques, i de mica en mica 

vaig anar tirant cap al món de la música, vaig començar a fer ràdio aquí a 

Manlleu. Enviava cintes a Ràdio Barcelona, que és on realment hi ha les 

ràdios professionals i on pots arribar a viure d’això i vaig estar de sort de 

poder entrar a Ràdio Flaixbac.  

Com és un dia amb Llucià Ferrer? 
Em llevo cada dia a les cinc del matí. Sóc molt treballador perquè sinó no 

hauria arribat on sóc. 

Quins estudis has fet?  
Del Carme me’n vaig anar a l’Institut i vaig acabar el COU i en comptes 

de fer la Selectivitat, jo tenia molt clar que pel que volia fer no 

necessitava cap carrera, per tant vaig decidir directament anar a 

professionalitzar-me en el tema que m’agradava, la ràdio. La tele ha 

arribat després perquè sempre va molt lligada a la ràdio. No tinc la 

carrera de periodisme, però és un món que si funciones t’obren la porta.  

Com et vas introduir al món de la ràdio? 



Vaig dedicar una cançó a “El disc sol·licitat” a tota la gent del Barça 

perquè aquell any havíem guanyat la lliga. Al noi de la ràdio li va fer 

gràcia i em va dir que un dia hi anés i a partir d’aquí vaig començar a fer 

ràdio a Manlleu. Una mica de casualitat. 

Quants anys fa que treballes a la ràdio? 
Deu fer 8 anys aproximadament. 

Quin va ser el teu primer programa? 
Vaig començar el diumenge al matí, que no t’escolta ningú. Després vaig 

fer “El disc sol·licitat” durant un parell o tres de temporades. 

Fas un programa de ràdio al matí. De què ve el nom de Freakandó 

matiner? 
Volia fer un programa de 4 hores i volia que hi hagués una mica de tot: 

personatges com el Josmar, periodistes bons que portessin notícies des 

d’un altre punt de vista... Vosaltres no sé si sabeu què es un fricandó 

però és un menjar que és com una barreja i el programa és una barreja 

matinal d’espècies.  

Et costa triar les cançons cada matí? 
No. Tot i que sembla que sigui una cosa feta a l’atzar, està molt pensada 

i estructurada, depenent de si ho escolta un públic adult o jove. A més, 

no em costa gens triar la música perquè m’agrada molt.  

Per què vas deixar de treballar a Flaixbac? 
Perquè Flaixbac ja em va aportar tot el que em podia donar, convertir un 

programa matinal en líder d’audiència. Llavors em vaig marcar uns altres 

objectius amb el grup GDA PRO, que té la ràdio, City TV, diaris i 

senzillament, amb la mà al cor, per una millor oferta econòmica i perquè 

tenia ganes de fer un salt qualitatiu.   

Què vas sentir quan vas sortir per primer cop a la tele? 
 La veritat? Que lleig i que gras que estàs! La ràdio és molt diferent 

perquè tens un micròfon a davant i no ets conscient de la gent que 

t’escolta i en canvi, quan fas tele és una cosa que incòmoda, molt, però 

de mica en mica t’hi vas acostumant. 



Estaves nerviós? 
Sí, però no tant com la primera vegada que vaig fer ràdio. La tele, però, 

és diferent perquè si et poses nerviós la gent ho veu i en canvi a la ràdio 

no.  

Improvises gaire a l’hora de parlar? 
Sempre. Els programes de ràdio que he fet mai hi ha hagut un guió, sí 

que s’ha de seguir una dinàmica, i a cada moment hi ha una cosa 

determinada per fer, però aquest és el mínim guió. La majoria de 

vegades quan parlo improviso. També tinc la sort d’estar amb un grup 

privat que dóna llibertat per poder dir moltes coses i no has de vigilar tant 

com les dius. 

El diumenge a la nit fas un programa a City TV que es diu “Control 
Central” on apareix la iaia Antònia. Per què es va quedar al 
programa?  
Tres amigues de la iaia Antònia van trucar al programa perquè la 

felicitéssim pel seu aniversari. La vaig trucar i ella em va despenjar el 

telèfon amb el “bon dia al matí!” Em vaig quedar molt sorprès, va haver-hi 

molt feeling i vam riure molt. Vaig pensar “molt trempada aquesta dona” i 

al cap d’uns quinze dies vaig localitzar-la, la vaig anar a veure, ens vam 

conèixer i li vaig dir que la volia fitxar. Va estar encantada i d’aquí a la 

ràdio i d’aquí a la tele i ara aviat, al desembre, la veurem a totes les 

televisions perquè és “la nova iaia de la Fabada Litoral”. 

Quin programa dels que has fet t’agrada més? 
El que faig ara. És amb el que gaudeixo més perquè puc fer bastant de 

tot i tocar diferents continguts. A més, és un programa consistent i té una 

estructura sòlida. 

Què t’agrada més, el teu pas per la ràdio o per la televisió? 
La gent que fa ràdio i després fa tele, troben a faltar la ràdio. En canvi, a 

la inversa això no passa mai. Però no negaré que a la ràdio ja hi porto un 

rodatge, la tele és nova per mi i m’està agradant molt. Si tot va bé, ens 

veurem més dies i tot. 



Quan eres petit i venies a l’escola, eres bon estudiant o una mica 
trapella?  
Molt “gamberro”, sí, sí, bastant. A vegades, en suspenia alguna, no era 

gaire bon estudiant.  

Quins records tens de l’escola?  
Uf! Molt bons, jo aquí m’ho havia passat molt bé. Jo era dels que 

esperava l’hora del pati, la música, els esports i la plàstica. Tenia molt 

bons amics que encara tinc. 

Recordes un taller de periodisme que es feia a l’escola? 
Sí, recordo que es podia escriure a la revista de l’escola.  

Diuen les males llengües que un any pels volts de Nadal va passar 
alguna cosa a l’escola amb el guix. Recordes alguna cosa? 
Ara no ho recordo. Crec que vam empastifar tot el passadís de l’escola 

de guix.  

Recordo que m’havien fet fora de les classes i em deien “Llucià vés a 

donar unes quantes voltes pel pati a veure si et calmes una mica” i 

després, pujava i anava tocant la porta fins que em deixaven tornar a 

entrar. 

Has nascut a Manlleu. T’agrada el teu poble? 
Sí, a més sempre en parlo. El que passa és que no hi puc venir gaire 

sovint per la feina. 

Diuen que jugaves a hoquei amb el Manlleu, has jugat amb algun 
altre equip?  
Sí, vaig jugar a Manlleu fins a juvenils (encara que no ho sembli jo era un 

atleta) i després vaig jugar amb el Voltregà, una època molt bona. 

Després vaig tornar amb el Manlleu i finalment ho vaig deixar perquè ja 

treballava a Barcelona.  

Vas guanyar algun títol?  
Sí, l’any que vaig estar amb el Voltregà vam quedar campions d’Espanya 

júniors.  

Per què vas deixar de jugar?  



Perquè va arribar un moment que ja no podia combinar l’hoquei i fer ràdio 

a Barcelona, no podia anar a entrenar i per fer les coses mal fetes val 

més deixar-ho. Després, em vaig dedicar a la ràdio que era el que 

m’agradava. 

Quines són les teves aficions? 
El que m’agrada més ara mateix és dormir, ja que em llevo cada dia a les 

5 del matí. També veure partits del Barça, anar al Camp Nou i anar al 

gimnàs (és broma!). També m’agrada molt llegir el diari i, si puc tenir un 

llibre entre mans, també, però sóc dels que llegeixo dues pàgines i 

m’adormo. 

Què t’agrada fer en les estones lliures? 
Dormir! El cap de setmana sempre que puc baixo a veure els pares, el 

meu germà, amics que no veig mai. Sortir, no gaire, perquè ja havia 

treballat a discoteques i prefereixo quedar-me a casa mirant una 

pel·lícula, ben acompanyat si pot ser. 

T’agrada viatjar? 
Sí, a mi m’agrada molt viatjar. Però també sóc dels que anar gaires hores 

amb avió m’atabala. Sempre intento fer un viatge a l’any.  

On has viatjat? 
He estat a Mèxic, Itàlia, Londres, etc.  

Quants idiomes saps? Quins? 
El català és molt important, el castellà i l’anglès, que és una de les meves 

gran aficions! Per la meva feina és una obligació i l’he hagut d’anar 

aprenent i amb aquests tres em moc i en tinc de sobres.  

Quin és el teu periodista, presentador o locutor de ràdio preferit? 
El Mikimoto, a part de ser el meu cap a Flaixbac, sempre ha estat el meu 

referent, m’agrada el tipus d’humor que té. L’Andreu Buenafuente també i 

una mica d’aquí i d’allà sense copiar perquè cadascú s’ha de crear el seu 

estil personal. I de la ràdio en Puyal, transmet uns partits del Barça molt 

bons. 



Quin personatge famós, polític o altres has entrevistat que t’hagin 
impressionat més? Per què? 
Doncs ara fa poc, quan vaig estar a Madrid al congrés dels diputats i  

vaig estar al costat de gent com en Zapatero. Quan t’hi apropes i els fas 

preguntes incòmodes, són situacions que fan respecte.  

Què opines de l’Estatut? 
Per culpa d’alguna gent d’aquí Catalunya i les poques ganes que han 

tingut els espanyols d’entendre què és l’Estatut penso que s’ha 

magnificat de tal manera i s’ha confós tant a la gent que al final ens 

quedarem sense Estatut per culpa de tot això. 

L’altre dia em van dir: “L’Estatut és un invent d’en Carod Rovira per 

aconseguir la independència de Catalunya”.  

Amb poques paraules ... 
- dretes o esquerres... sóc un home centrat. 
- rosses o morenes... morenes. 
- color preferit...  el negre. 
- mar o muntanya... mar. Sempre hem anat a estiuejar a la platja 

amb la família. 
- què t’emportaries a una illa... una ràdio.  
- màquina, rock-and-roll o clàssica... la màquina la detesto, la 

clàssica està bé per depèn quins moments i em tira més el rock-

and-roll. 
- Alonso o Pedrosa... Pedrosa 
- Barça o Madrid... Barça!!! 
- Assignatura preferida quan eres petit... Pati! 
- “fast food” o pa amb tomàquet... sempre pa amb tomàquet i amb 

un bon pernil! 


